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De CDA-fractie heeft tot haar vreugde vernomen van de nieuwe subsidieregeling van het Ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport (Staatscourant 2018, nr. 40859). Deze regeling is goed nieuws voor al 
onze amateur sportclubs. Met deze extra subsidie kunnen zij investeren in hun materialen, 
accommodaties en/of voorzieningen. Hierdoor blijft sporten aantrekkelijk en de belangrijke 
maatschappelijke functie van sportclubs gewaarborgd.

Daarom de volgende vragen:

1. Is het college bekend met de nieuwe subsidieregeling van de Minister voor Medische zorg
omtrent regels voor bouw en onderhoud van sportaccommodaties en de aanschaf van
sportmaterialen ter hoogte van 87.000.000 euro?

voorgesteld antwoord: 
Het college is bekend met de regeling, maar dankt de raad voor zijn oplettendheid. 

De Subsidieregeling ‘Stimulering bouw en onderhoud sportaccommodaties’ is een compensatie 
voor het vervallen van de mogelijkheid om btw (veelal tegen 21%) te verrekenen en gaat in per 
2019.
In de Staatscourant van 20 juli 2018 is aangekondigd dat het Ministerie van VWS met ingang van 
2019 jaarlijks een subsidiebudget beschikbaar stelt van 87 miljoen euro voor sportorganisaties. Ze 
komen voor een subsidie in aanmerking op het moment dat zij gaan investeren in de 
accommodatie of werkzaamheden laten verrichten ten behoud van de accommodatie. Zowel 
sportverenigingen, sportstichtingen als BV’s zonder winstoogmerk kunnen een beroep doen op 
deze subsidie.

Deze subsidie van 20% van de investering (= het ontwikkelen en in standhouden van 
sportaccommodaties) zorgt er in dat geval voor dat het financiële nadeel, als gevolg van het 
verdwijnen van die btw verrekenmogelijkheid, (grotendeels) wordt gecompenseerd.

Daarbovenop is 15% (extra) subsidie mogelijk voor investeringen in energiebesparing/duurzame 
energieopwekking én voor investeringen in het toegankelijk maken van sportaccommodaties voor 



mensen met een beperking. Daar waar de btw verrekening eerder was voorbehouden aan (veelal 
daartoe speciaal opgerichte) sportstichtingen, staat de subsidieregeling ook open voor de 
sportverenigingen.

2. Is het college bereid deze subsidieregeling actief onder de aandacht te brengen van al onze
sportclubs?

Het college zal de regeling zeker benoemen in huidige contacten met de sportverenigingen en 
waar de regeling van belang kan zijn.  

3. Zo ja, is het college bereid dit met spoed te doen, gelet op de zinsnede ’Het uit hoofde van
het subsidieplafond beschikbare bedrag wordt verdeeld op volgorde van binnenkomst van
aanvragen’ (artikel 7 lid 2).

Het college zal dit aan de orde brengen bij verenigingen waar de middelen nodig zijn. Daarnaast 
zal het geld jaarlijks beschikbaar zijn en kunnen verenigingen eventueel volgende jaren ook een 
aanvraag doen. 

4. Sportclubs draaien op vrijwilligers. Zij hebben vaak al veel taken te verrichten. Een
subsidieaanvraag vraagt veel expertise en tijd. Is het college bereid sportclubs met de
eventuele administratie last van de subsidieaanvraag te helpen? Hoe zou deze ondersteuning
eruit zien?

Het college ondersteunt sportverenigingen al door middel van de buurtsportcoachfunctie die 
momenteel is belegd bij het Sportservicepunt en per 2019 over genomen zal worden door 
Incluzio. We zeggen niet op voorhand extra ondersteuning toe. Als het gaat om een investering 
zitten sportclub en gemeente hiervoor vaak al om de tafel en maken zij afspraken over wie wat 
doet. Primair is de club verantwoordelijk om de advisering en ondersteuning zelf te organiseren. 
Uit recente voorbeelden blijkt dat verenigingen dit veelal ook kunnen en willen. 


